
 

 

 

Acta de l'assemblea de Vilafranca en Comú 
Prèvia al Ple Municipal de l'Ajuntament 

 

 

Ordre del dia 

0. CUP, ERC i VeC estan muntant una protesta i volen fer el Ple, tots junts, des de l'Enològica. 

Previ al Ple, faran RdP explicant els motius de la protesta: tornar als Plens presencials i 

retransmesos per PTV. L'alcalde s'hi ha tornat a negar, al·legant motius de prevenció CoVID. 

1) Aprovació acta assemblea anterior. 

 ACTA APROVADA 

2) Debat sobre els punts de l'Ordre del Dia del Ple Municipal del dia 21 de 

setembre de 2021. 

1.ACTA PLE. Aprovació, si s'escau, de l'acta de la sessió ordinària  del 20/07/2021. 

2.17/2021/1014 - NOMENAMENT DE REPRESENTANT A SERCOM. Proposta del grup 

municipal d’ERC de substitució del representant del Servei Municipal de Comunicació 

(SERCOM). 

3. 23/2021/1627 – MODIFICACIÓ DE CRÈDITS. Proposta d’aprovació, si escau, de 

l’expedient de modificació de crèdits./2021/1627 MODIFICACIÓ DE CRÈDITS Aprovació si 

escau, de l’expedient de modificació de crèdits. 

 

-Lloc: Assemblea presencial a l'Escorxador. 

-Data:  Dilluns 20/09/2021 

-Hora: 19.00h. Inici assemblea. 21.00 final. 

Assistents: 12 

 



 

Aquesta vegada els diners es treuen d'unes partides que per a nosaltres son importants, com 

el carril bici i qüestions relacionades amb la gent gran. I es destinen al Casal i al Vinseum. 

Cal remarcar, també, que des de febrer fins ara s'han fet modificacions per valor de 4 milions 

(7.5% del pressupost). 

 EN CONTRA  

4. 1/2021/1566 – PATRIMONI PÚBLIC MUNICIPAL. Proposta d’aprovació del patrimoni 

públic municipal del sól i d’habitatges de l’Ajuntament de Vilafranca. 

 A FAVOR 

5. 40/2021/1376 – CESSIÓ A L’INSTITUT CATALÀ DEL SÒL. Proposta d’aprovació de la cessió 

gratuïta a l’Institut Català del Sól, de la parcel·la B’1, situada al carrer Glòria Lasso. 

Els punts 4 i 5 van lligats.  

L'ajuntament hauria d'haver fet el Patrimoni municipal fa 10 anys. 

Ho fan ara perquè es vol cedir una parcel·la a l'INCASOL perquè faci HPO de lloguer. Perquè 

l'ajuntament no ho pot fer. 

El dictamen posa que es tracta d'una cessió a 30 anys, passats els quals l'INCASOL es pot 

vendre aquests pisos (amb 30 anys INCASOL ja recupera la inversió amb els lloguers que 

cobrarà). 

VeC demanarà que passats 30 anys, si torna a l'ajuntament, que continuïn essent HPO de 

lloguer. O bé que s'allargui el temps de cessió fins a 90 anys 

Segons si accepten una de les dues propostes o no, votarem 

 A FAVOR  o  ABSTENCIÓ 

6. 2/2021/2910 – PLA DIRECTOR DE COOPERACIÓ. Aprovar inicialment el Pla Director de 

Cooperació i Drets Humans de Vilafranca del Penedès 2021-2025. 

En general està bé. Votarem a favor en l'aprovació inicial, però presentarem al·legacions, en 

referència al 0.7% (xifra a la qual l'ajuntament de Vilafranca es va comprometre fa anys i 

que no hi arriba) i a la transparència a l'hora d'explicar la partida de Cooperació Directa. 

 A FAVOR 

 

 



 

 

7. 43/2021/1029 - MOCIÓ SOBRE LA REACTIVACIÓ ECONÒMICA Moció que presenta el 

grup municipal d’ERC, per a la reactivació econòmica i social de Vilafranca del Penedès. 

VeC hi afegirà terminis. 

 A FAVOR 

8. 44/2021/1029 - MOCIÓ MORATÒRIA BARS DE LA GIRADA Moció que presenta el grup 

municipal d’ERC, per l’aprovació d’una moratòria de bars al Barri de la Girada. 

 A FAVOR 

9. 45/2021/1029 - MOCIÓ APROVACIÓ CONTRACTE PROGRAMA. Moció que presenta el 

grup municipal de VeC, de l’aprovació d’un nou contracte programa i una addenda per l’any 

2021. 

El contracte-programa va acabar l'any 2019. S'han anat fent addendes, però son insuficients.  

Amb aquesta moció es demana un nou contracte-programa pel període 2022-2026, en el 

qual ja hi estan treballant diversos grups parlamentaris. 

I també es demana la signatura de l'addenda pel 2021, que els ajuntaments no saben quan 

rebran els diners. 

 A FAVOR 

10. 46/2021/1029 – MOCIÓ REBUIG PROJECTE DE LÍNIA ELÈCTRICA. Moció que presenten 

els grups municipals de VeC i d’ERC, de rebuig al projecte de línia elèctrica aèria de molt alta 

tensió Clúster Begues. 

Sobre el text d'ERC, VeC ha afegit que el govern tingui una estratègia sobre el desplegament 

de les energies renovables: cal dir QUÈ volem i ON ho volem. 

 A FAVOR 

11. 47/2021/1029 – MOCIÓ SEGUIMENT MOCIONS. Moció que presenta el grup municipal 

de C’s, per al seguiment de les mocions aprovades en la present legislatura. 

 A FAVOR 

 

 



12. 48/2021/1029 – MOCIÓ SUPORT AL CORRELLENGUA. Moció que presenten els grups 

municipal de JxV, ERC, PSC, CUP i VeC en nom de l’entitat l’Agrícol – Centre Artístic del 

Penedès de suport al Correllengua 2021. 

La presentem tots els grups excepte C's. 

 A FAVOR 

8. PRECS I PREGUNTES 

1. Tema inseguretat i incivisme al barri de l'Espirall. Demanarem abordar-lo, sense anomenar 

cap barri en concret. Demanant Junta de Portaveus, CM per la Convivència, etc. 

Concretament, cal demanar què pensen fer. 

2.Demanar de tornar als Plens presencials ja. 

3.Com es controla el límit de velocitat establert a la vila. 

3) – Modificació de càrrecs orgànics de VeC. 

-CM Arts escèniques: Andreu Caralt substituirà la Bernadette. 

-Comissió Habitatge: Ramon Arnabat substituirà Xavi Cadafalch. 

L'Assemblea dona el vistiplau. 

4) – Valoració Trobada 18 setembre 2021. 

El Ramon exposa les conclusions del debat que es va realitzar la segona part de la jornada. 

Les afegiré com Annex 1 de l'acta. 

5) – Informacions vàries organització de VeC 

1. Reorganització de l'Equip Coordinador. Inici període presentació candidatures per a 

posterior aprovació en l’assemblea extraordinària d’octubre. 

2. Reactivació/reorganització GT. 

3. Centrar-nos en els reptes i treballar-los als GT. 

4. Trobades de representants als CM. 

 

 

Vilafranca del Penedès, 20 de setembre de 2021 


